
 

 
 

ACTA DE LA JUNTA DE FACULTAT ORDINÀRIA 
DE LA FACULTAT DE CIÈNCIES DE L’EDUCACIÓ 

17 de gener de 2019 

 

 

Assistents : Álvarez, Ibis M.; Armengol, Carme; Barrera, Jaume; Bertran, Marta; Bertran, Júlia; 
Bosco, Alejandra; Campà, Àngels; Casals, Albert; Comelles, Salvador; Couso, Digna; Cros, 
Anna; De Miguel, Clara; Duran, David; Durbán, I.; Espinet, Mariona; Gairín, Joaquín; Garcia, 
Clara; García, M.Carmen; García, Maribel; García, Albert; Garriga, Cecili; Gorgorió, Núria; 
Gutiérrez, Raúl; Ion, Georgeta; Jurado, Pedro; Laborda, Cristina; Lega, Andrea; Marbà, Anna; 
Margallo, Anna Ma.; Márquez, Conxita; Martínez, R.; Martínez, L.; Mas, Òscar; Masats, 
Dolors; Megías, Rosa Ma.; Navío, Antoni; Oller, Montserrat; Planas, Núria; Ribas, Teresa; 
Rifà, Montserrat; Roca, Enric; Ruiz, Carme; Sabanés, Assumpta; Sala, Fina; Santisteban, 
Antoni; Sola, Idoia; Tejada, José; Tomàs, Marina; Tomàs, Pilar; Troiano, Helena; Vañó, Júlia;  

Excusats : Blanco, Asun; Escobar, Cristina; Flecha, Ainoha; Gassull, Cecília; González, N.; 
Guasp, Júlia; Junyent, Mercè; Pérez, Martí; Pineda, Pilar, Prat, Maria; Prieto, Antoni; Real, 
M.Neus.; Úcar, Xavier.  

Absents : Alba, Arnau; Álvarez, Isabel; Berlanga, Ll.; Cantó, Bernat; De Paz, Cinta; Deulofeu, 
Jordi; Dooly, Melinda; Estrada, Joan; Florensa, Marcel; Fontich, X.; Martínez, Màrius; Merino, 
Rafa; Morodo, A.; Peire, Tomàs; Sanahuja, Josep Ma; Satoca, Berta; Sena, Carmen; Vílchez, 
Ana Celia. 

 

 

La Junta de Facultat ordinària es constitueix en segona convocatòria i s’inicia a les 13:10h, 
a les aules 51-52 (edifici G5). 

 

 
1.- Aprovació actes de les sessions anteriors 

S’aproven sense esmenes i per assentiment les actes de la sessió ordinària i de la sessió 
extraordinària anteriors. 
 
 
2- Informacions per part de l’equip de deganat 

El degà informa de les següents qüestions: 
 
2.1 Sistema universitari 
� Al desembre es va aprovar un decret-llei per part del Govern espanyol que obliga a 

donar d’alta a la Seguretat Social a tots els estudiants en pràctiques. S’està pendent de 
com evoluciona ja que en principi hauria d’entrar en funcionament el proper curs i es 
veu molt problemàtic. 

� S’està a l’espera que s’aprovi la continuïtat del MIF per part del CIC i, a partir d’aquí, 
poder fer un pla concret d’actuació. 

� Les proves PAP continuen convocant-se, però aquest any la diferència és que la primera 
convocatòria serà a l’abril i la segona al juny. 



 

� Pel Màster de Secundària s’ha aprovat un document sobre les especialitats pels propers 
3 anys. Es volen agrupar especialitats, fer màsters semipresencials i alguns també 
intensius. Es lamenta que al document final no han quedat recollides les nostres 
observacions i queixes al respecte. 
 

 
3.2 Universitat 
� Al darrer Consell de govern es van aprovar els criteris pressupostaris que s’han elevat al 

Consell Social. D’acord amb això, es pot afirmar que a nivell econòmic s’està pitjor que el 
curs passat i això sembla indicar que hi haurà restriccions. 

 
3.3. Facultat 
� Pel que fa a les obres, s’està acabant la millora de la teulada del mòdul II i s’espera que a 

l’estiu es farà remodelació interior del mòdul III i la teulada del mòdul I. Aprofitant la 
renovació, s’ha decidit canviar l’ubicació de l’aula innovadora de la 25 a la 35. 

� Ja es va elaborar l’autoinforme en relació al MUFPS de cara a l’acreditació. Així mateix, 
s’han fet els informes de seguiment de les titulacions. 

� Es preveu que en els propers cursos hi haurà 3 nous màsters oficials (un Erasmus 
Mundus, i la conversió de dos Màsters propis) 

� S’està treballant en disposar d’una plataforma o sistema per poder signar digitalment 
els convenis de pràctiques. 

� Es proposa que en alguns passadissos i aules s’hi puguin exhibir elements que facin 
referència a la nostra història. 

� Es posa en consideració de la Junta la possibilitat de poder proposar algun doctor 
honoris causa des de la Facultat. S’està oberta a suggeriments de persones relacionades 
amb la Facultat i de talla internacional. 

� Des del Departament d’Educació s’ha iniciat la formació de tutors d’universitat i 
mentors de centres de pràctiques en l’àmbit de Secundària. 

 
La professora Àngels Campà demana més informació sobre la distribució de les 
especialitats del Màster de Secundària. El degà explica com ha anat el procés, destacant 
que des de la Generalitat es va pressionar per fer-ne de semipresencials. Al final es va 
haver d’acceptar que n’hi pogués haver algun perquè si no es corria el risc de perdre-ho. 
Des del deganat es va defensar que es podien agrupar especialitats de Ciències 
Experimentals, però no en el cas de llengües estrangeres. També es va defensar que 
caldria invertir l’alternança entre UAB i UB a Música. Tanmateix, després de la reunió no 
va canviar res. La sensació és que el Departament utilitza el CIC i altres òrgans per ratificar 
les seves propostes, sense massa debat ni negociació. 
 
 
3. Elecció de membres per omplir les vacants a Junta Permanent 

Després de la renovació de membres per part dels estudiants a la Junta de Facultat, es 
procedeix a votar els representants d’aquest estament a la Junta Permanent. 
 
S’han presentat 6 candidats. Una vegada realitzada la votació, s’obtenen sis vots vàlids i el 
següent resultat: 
 



 

Bernat Cantó – 6 vots 
Cinta De Paz – 6 vots 
Clara Garcia – 6 vots 
Andrea Lega – 6 vots 
Idoia Sola – 6 vots 
Júlia Vañó – 6 vots 
 
No hi ha cap vot nul ni en blanc. 

 
Donat que hi ha vacants a la Junta permanent per tots els candidats presentats, queden 
tots escollits com a representants dels estudiants a la mencionada Junta. 
 
 
4. Torn obert d’intervencions 

No hi ha intervencions per part de cap membre de la Junta. 
 
 

 

I no havent-hi més qüestions a tractar, la Junta de Facultat finalitza a les 13.38h. 

 

 

 

 

 

Albert Casals Ibáñez 

Secretari de la Facultat 

Cerdanyola del Vallès, a 18 de gener de 2018 


